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ESITYSLISTA 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 15.02. 
 

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
Esitys: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
Päätös: Esityksen mukaan. 
 

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 
Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 
Päätös: Esityksen mukaan. 
 

4. Puhe- ja läsnäolo-oikeuden myöntäminen 
Asia: Hallituksen ulkopuolisilla henkilöillä on mahdollisuus osallistua ainejärjestön 
hallituksen kokouksiin, jolloin heille annetaan puhe- ja läsnäolo-oikeus kyseiseen 
kokoukseen. 
Esitys: Myönnetään puhe- ja läsnäolo-oikeus Siiri Klubbille. 
Päätös: Esityksen mukaan. 
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5. Uusien jäsenten hyväksyminen 
Asia: Rahastonhoitaja Maiju Tuomainen esittelee uudet jäsenhakemukset. 
Esitys: Esitetään hyväksyttäväksi Stiina Matinniemeä ja Kristiin Luigaa. 
Päätös: Esityksen mukaan. 

 
6. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 

Asia: Valitaan kokoukselle kaksi pöytäkirjantarkastajaa ja ääntenlaskijaa.   
Esitys: Esitetään pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi Maiju Tuomaista ja Maija 
Voutilaista. 
Päätös: Esityksen mukaan 
 

7. Ilmoitusasiat 
Asia: Hallituksen jäsenet ilmoittavat toimialansa kuulumiset koko hallituksen tietoon. 
Lisäksi käydään läpi IKTS-, merch- ja teologipassityöryhmien sekä Teologipäivien 
tämänhetkinen tilanne. Tuodaan myös tietoon viime kokouksen jälkeen järjestetyt 
tapahtumat sekä ne tilaisuudet, tapaamiset ja kokoukset, joihin hallituksen jäsenet ovat 
osallistuneet. 
Esitys: Käydään läpi hallituslaisten kuulumiset ja menneet tapahtumat:  
 
Alma: Omiin silmiin niin teologeilla yleisesti kuin hallituksella on hyvä haippi tällä 
hetkellä! Lukuvuosi on lähtenyt kivasti käyntiin, vaikka ainejärjestöjuttuja on tullut tehtyä 
enemmän kuin opintoja. Ajatukset laukkaa jo jonkin verran syyskokoukseen sekä siihen, 
että ketä ensi vuoden hallituksessa mahtaa olla ja mitä pitää tehdä vielä ennen 
vuodenvaihdetta. Ärsyttää, että ihmiset töhöilee humalassa tapahtumissa. 
 
Hanna: Ihan hyvin menee, toisaalta kiva on nyt elämä alkanu rullaamaan ku opinnot alkanu, 
mutta toisaalta ne opinnot tuottaa aika kamalasti töitä, mikä vähän hirvittää, tuntuu koko 
ajan että oon jälessä. 
 
Sohvi: Ihan hyvin menee, opiskelut on lähteny ihan hyvin rullaamaan ja ihanaa, kun on 
saanut arkirutiinit ja klo 6 heräämiset takasi. Plus isoi juttui tulos ens kuun lopussa     
Pidettiin Saaran kanssa keskiviikkona palsu tiedotukseen liittyen ja saatiin se hallitusesittely 
padlet kasaan ja kivasti ootte jo vastaillu, mutta muutama ei oo vielä laittanu päivämäärää. 
 
Ojuva: Menee sika hyvin, tänään oon ollu tosi ilonen ja kiitollinen kaikesta. Hommien 
määrä väsyttää. 
 
Maiju: Eipä oo mitään ihmeellistä, kaikki sujuu jotenkin. 
 
Maija: Hyvin menee. Syksyn on aikalailla täynnä vähän kaikkea ja on ollut ilo nähdä paljon 
porukkaa tapahtumissa mihin olen itse päässyt. Navi-kokous terveiset: 24.-25.9. järjestettiin 
Navin työskentelyviikonloppu, jossa puhuimme paljon syksyn srk. vaaleista ja ideoitiin 
miten vaaleja voitaisiin mainostaa somessa ja muualla. 
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Lahti: Jooooooooh ei tässä mitenkään kehuttavasti mene, ollut paljon kiirettä opintojen ja 
henkilökohtasen elämän järjestelemisen kanssa, ja vapaa-aikaa ollut jotenki tosi vähän. Sitä 
kun lähtee tasapainottamaan kaiken muun kanssa, ni eihän se mitään kehuttavaa oo, mut 
pohjalta onneks aina suunta ylöspäin! Hartauksissa on kivasti ollu porukkaa (tosin 
teologipassi varmaan motivoittanut) ja hartausinfossa oli mun ja Tiinan lisäksi vaan kaksi. 
Siellä nous esiin pari juttua, joista oon jo hallitukselle laittanut viestin ja varmaan voidaan 
META:ssa keskustella asioista lisää. 
 
Kalle: Arki ja opinnot lähtenyt hyvin käyntiin, vaikka eksegetiikka kuivahkoa. Harmi että 
illat pimenee, se on lannistavaa. 
 
Saara: Tällä kertaa oon Helsingissä Ketkoilemassa! (KETKO = Kansainvälisen ja 
Ekumeenisen toiminnan koulutusohjelma) Syksy on ollu itellä hyvin hyvin kiireinen, koska 
suuri motivaatio ois valmistua tulevana keväänä, mutta opintoja on vielä siihen nähden aika 
runsaasti tähän viimeselle vuodelle kertyny. Fideksen jutut on lähteny aika hyvin käyntiin. 
Tiedotuksen osalta toivon ja painotan edelleen myös hallituksen sisäisen viestinnän ja 
tiedotuksen tärkeyttä. Meillä on tiedotustiimin kesken ollu tänä syksynä pari palaveria ihan 
livenä ja on ollu tosi kivaa ideoida yhdessä muutenki ku viestien välityksellä. Vielä kun 
pääsis livenä näihin hallituksen kokouksiinkin! 
 
Viivi: Ihan hyvin menee, nyt on ollut paljon kiireisiä ja työläitä päiviä opintojen suhteen kun 
eka harkka käynnissä ja paljon eri pedan kursseja, jotka vie aikaa. 
 
Siiri: Mitäs tässä, käytännössä asun yliopistolla. Tulkaa Pistiksen vujuille! Kivasti alkanut 
vuosi, kivoja fukseja, ikäviä asioita käsitellään. 

 
IKTS-työryhmä: Ei mitään uutta, tänä vuonna ei seminaaria järjestetä, mutta keväällä voi 
yrittää uudestaan. 
 
Merch-työryhmä: Oli puhelinpalaveri, asiat etenee, kangaskasseja, huppareita ja collegeja 
ollaan tilaamassa. 
 
Teologipassi: Passeja mennyt 41 kappaletta, 22 ja 21 fuksit aktiivisimpia, mutta muutkin 
ovat ostaneet. 
 
Teologipäivät: Hyvin etenee, selkeetä mitä tehdään, mainostusta pitää tehostaa, niin 
someissa kuin kasvokkain. 
 
Menneet tapahtumat: 

26.8. Hallituksen kokous 6/2022 
29.8. Jouko Kiisken juhlamessu 
30.8. Teuvo Laitilan juhlaseminaari 
31.8. Kickstart uusille opiskelijoille, n. 25 
1.9. Fuksipiknik, 50+ 
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3.9. Liikuntaa kaikille, 10 
4.9. Messu ja kirkkokahvit, n. 30 
7.9. Hengailuilta seminaarilla, n. 40 
8.9. Kaupunkisuunnistus 
12.9. Karjalan teologisen seuran opiskelijaillan suunnittelukokous, Alma 
14.9. Teologipäiväkokous, Hanna, Maiju, Viivi 
16.9. Fuksiaiset teemalla lastenohjelma, 22 fuksia, n. 50 yhteensä 
22.9. Karjalan teologisen seuran hallituksen kokous, Alma  
22.9. Fuksisitsit teemalla ”anteeksi tulin väärään paikkaan”, n. 70 
24.-25.9. Navi-kokous, Maija 
26.9. Joensuun puheenjohtajaneuvoston kokous, Alma 

 27.9. Hengailu-ilta yhteistyössä AKI-liittojen kanssa, n. 40 
27.9. Puheenjohtajien ja osaston johdon tapaaminen, Alma 
28.9. Hartaudenpitäjien infotilaisuus, Lahti, Tiina Belov, 2 
28.9. Teologipäiväkokous, Alma, Hanna 
28.9. Merch-puhelinpalaveri, Alma ja Ojuva 
30.9. Hallituksen kokous 7/2022 

 
Päätös: Esityksen mukaan. 

 
8. Kunnioittava kohtaaminen myös ainejärjestöjen tapahtumissa 

Asia: Fides Ostiensis ry:n ja Pistis ry:n yhteisissä tapahtumissa on tapahtunut häirintää ja 
epäasiallista käyttäytymistä. Ainejärjestöjen puheenjohtajat ovat yhdessä keskustelleet, 
miten tätä voitaisiin jatkossa ennaltaehkäistä ja kuinka teologian opiskelijoita voitaisiin 
muistuttaa toisten rajojen kunnioittamisesta myös ainejärjestöjen tapahtumissa. 
Esitys: Hallitus keskustelee siitä, millä tavalla teologian opiskelijoita voitaisiin jatkossa 
muistuttaa enemmän teologian osaston Hyvä käytös sallittu ohjeistuksesta sekä Fideksen 
turvallisen tilan periaatteista. 
Päätös: Tehdään ainejärjestöjen yhteinen somejulkaisu, jossa muistutetaan turvallisen tilan 
periaatteista. Lisäksi kootaan kaikki yhteydenottoväylät ja tiedotetaan niistä jäsenistöä sekä 
otetaan käyttöön tapahtumakohtaisista häirintäyhdyshenkilöistä tiedottaminen jo ennen itse 
tapahtumaa. Lisätään myös tapahtumakuvauksiin linkki turvallisen tilan periaatteisiin. 
 

9. Seurakuntavaalien tiedotus ainejärjestön tiedotuskanavissa 
Asia: Suomen evankelis-luterilaisessa kirkossa käydään marraskuussa 2022 
seurakuntavaalit. Ennakkoäänestys järjestetään 8.–12.11. ja varsinainen vaalipäivä on 
sunnuntaina 20.11. Koska seurakuntavaalien äänestysprosentti on ollut matalaa (viime 
vaalien valtakunnallinen äänestysprosentti oli 14,4 %, Joensuussa 10,1 %) voisi ainejärjestö 
lisätä tietoisuutta vaaleista ja siten kannustaa opiskelijoita äänestämään. Koska niin 
ainejärjestön hallituksessa kuin jäsenistössä on seurakuntavaaliehdokkaita, mahdollisen 
tiedottamisen tulisi tapahtua niin, ettei se suosisi yksittäisiä ehdokkaita. 
Esitys: Hallitus keskustelee siitä, halutaanko seurakuntavaaleista tiedottaa ja millä tavalla se 
tapahtuisi ainejärjestön tiedotuskanavissa niin, että kaikkia ehdokkaita kohdeltaisiin 
tasapuolisesti. 
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Päätös: Ainejärjestön tiedotuskanavissa tiedotetaan yleisesti seurakuntavaaleista, mutta 
yksittäisiä ehdokkaita, heidän seurakuntiaan tai äänestysnumeroitaan ei nosteta esille. 
Tiedotus kannustaa yleiseen äänestysaktiivisuuteen. 
 

10. Syyskokouksen 2022 mahdolliset äänestysasiat 
Asia: Fides Ostiensis ry:n sääntöjen mukaisesti yhdistyksen syyskokous järjestetään 
hybridimuotoisena keskiviikkona 23.11.2022. Koska kokouksessa on toivottavasti paljon 
ainejärjestön jäsenistöä paikalla, voidaan kokouksessa äänestää kaikkia koskevista asioista, 
kuten sähköpostilistan käytön sekä kummipäiväkodin tukemisen jatkamisesta. 
 
Tiedotusvastaavien alkuvuodesta tekemän tiedotuskyselyn pohjalta sähköpostilistaa piti 
tärkeänä 22,2 % (kuusi vastaajaa kahdestakymmenestäseitsemästä). Tiedottaminen on tällä 
hetkellä keskittynyt enemmän sosiaaliseen mediaan (Instagram, Facebook-sivu ja jäsenistö 
Facebook-ryhmä) sekä ” Fideksen ilmoitustaulu 🕊” -WhatsApp-ryhmään. Tiedotuksessa on 
hyödynnetty myös verkkosivuja, ”Fides Ostiensis” Discord-serveriä, ” Teologian osasto 
(opiskelijat)”-Yammer-ryhmää sekä Teologian osaston fyysistä ilmoitustaulua. 
Ainejärjestöllä on jo olemassa laajasti eri tiedotuskanavia, jolloin sähköpostilistasta 
voitaisiin jäsenistön niin halutessa luopua, mutta listan etuna on se, että se voisi tavoittaa 
myös jäseniä, jotka eivät ole sosiaalisessa mediassa tai edellä mainittujen kanavien piirissä. 
 
Vuonna 2002 Fides Ostiensis ry aloitti kummipäiväkotitoiminnan, joka on yhdistyksen 
vanhoilla verkkosivuilla määritelty seuraavasti: 
”Fides Ostiensis lahjoittaa Lasten Pankille joka kuukausi 30 euroa. Varat kerätään kahdesti 
vuodessa järjestettävissä lähetysmyyjäisissä ja myymällä leivonnaisia ja käsitöitä Fideksen 
vuosipäivän basaarissa. Varat toimitetaan Suomen Lähetysseuran kautta Lasten Pankille. 
Fideksen kummipäiväkotiryhmä vastaa varojen keräämisestä.” 
Kummipäiväkotitoimintaa varten on perustettu tili ” Fides Ostiensis ry Kummipäiväkoti 
FI71 5770 0520 3622 42”, joka on samassa OP-pankissa kuin ainejärjestön virallinen tili. 
Toiminta on ollut tauolla eikä toimintaa ole virallisesti lopetettu tai jatkettu. Koska 
kummipäiväkotitoiminnan ylläpitäminen vaatisi sitä varten oman työryhmänsä, 
varainkeruutapahtumia sekä tilin ylläpitämiseen liittyvät kustannukset, toiminnan 
jatkamisesta voitaisiin syyskokouksessa käydä keskustelua koko jäsenistön kanssa. 
 
Esitys: Hallitus keskustelee siitä, halutaanko sähköpostilistan käytön ja 
kummipäiväkotitoiminnan jatkaminen tuoda äänestettäväksi syyskokoukseen. Lisäksi 
mahdollisesti muita äänestykseen tulevia asioita voidaan ehdottaa. 
 
Päätös: Yhdistyksen syyskokouksessa äänestetään siitä, halutaanko 
kummipäiväkotitoimintaa jatkaa nykyisessä kuukausilahjoittamisen muodossa, kokeilla 
uusia toimintatapoja tai lakkauttaa kokonaan sekä halutaanko sähköpostilistaa ylläpitää 
nykyisessä muodossa, uudistaa sähköpostilista tai lakkauttaa se kokonaan. 
Hallitus keskusteli myös Fideksen julkaisutoiminnan muuttamisessa sekä mahdollisesta 
yhdistämisestä Pistis ry:n julkaisutoiminnan kanssa. 
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11. Fides Ostiensis ry:n toimintaa ohjaavat dokumentit ensi vuodesta eteenpäin 
Asia: Fides Ostiensis ry:n toimintaa ohjaavat strategia, arvot, toimintasuunnitelma sekä 
tulo- ja menoarvio. Strategia ja arvot oli määritelty viisivuotisiksi, jolloin niiden 
tämänhetkiset versiot vanhenevat tämän vuoden lopussa (LIITE 1). 
 
Toimintasuunnitelma toimintakaudelle 2023 sekä tulo- ja menoarvio tulee valmistella ennen 
syyskokousta, jossa ne esitellään jäsenistölle hyväksyttäväksi. Pohjatyö uuden 
toimintasuunnitelman valmistelemiseksi on aloitettu ja siihen tarvitaan hallituksen jäsenten 
muokkausehdotuksia. Jotta myös jäsenistöllä voisi olla vaikutusmahdollisuuksia 
toimintasuunnitelman sisältöön ennen syyskokousta, hallituksen muokkausehdotusten 
jälkeen toimintasuunnitelman kommentointi voitaisiin avata jäsenistölle syyskokouksen 
kokouskutsun yhteydessä eli noin kuukausi ennen syyskokousta. 
 
Esitys: Hallitus keskustelee siitä, valmistellaanko ennen tulevaa syyskokousta uudet 
strategia ja arvot seuraavalle viidelle vuodelle (2023–2027), millä aikataululla 
toimintasuunnitelmaa valmistellaan hallituksen kesken sekä halutaanko sen kommentointiin 
antaa jäsenistölle mahdollisuus jo ennen syyskokousta. 
 
Päätös: Strategiaa ja arvoja ei uudisteta, mutta niiden käyttöä jatketaan seuraavan viiden 
vuoden ajan. Hallituslaiset käyvät kommentoimassa toimintasuunnitelmaa omalta osaltaan 
14.10. mennessä, jonka jälkeen puheenjohtaja ja sihteeri kokoavat jäsenistölle 
kommentoitavaksi menevän toimintasuunnitelman. Jäsenistöllä on mahdollisuus 
kommentoida ja tehdä muutosehdotuksia toimintasuunnitelmaan 11.11. asti, jonka jälkeen 
muokattu suunnitelma on vapaasti luettavissa ennen syyskokousta. 
 

12. Muut esille tulevat asiat 
Muut esille tuleva asiat kohdassa eli META:ssa on mahdollista keskustella kokouksen 
aikana esille tulleista aiheista, jotka eivät ole mahtuneet esityslistaan, joista ei tarvitse tehdä 
päätöksiä, tai joita ei esityslistaan erikseen toivottu.  
 
Puheenjohtaja muistuttaa hallituslaisia, että tallentavat joko oman vastuusähköpostinsa 
Google Driveen, hallituksen Dropboxiin tai ainejärjestön ulkoiselle kovalevylle (Almalla 
tällä hetkellä) kaikki mahdolliset kuvat, muistiinpanot, suunnitelmat, tiedostot ja muut 
dokumentit, joiden arvelevat olevan hyödyksi tuleville hallituslaisille. Tällöin tulevien 
hallituslaisten on helpompi aloittaa toiminta, eikä tiedostojen perään tarvitse kysellä pitkin 
ensi vuotta. 
 
Ainejärjestöpäivät Carelialla tiistaina 11.10. klo 10-14, Maiju ilmoittautuu vapaaehtoiseksi 
edustamaan Fidestä. Alma ja Ojuva voivat tulla auttamaan. Pidetään pöytä yhdessä Pistiksen 
kanssa. 
 
Tiina Belov ehdotti hartaudenpitäjien infotilaisuudessa, että ainejärjestö lähtisi ajamaan, että 
päivähartauden ja kahvien aikana ei olisi opetusta. 
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Kappeliin voisi tilata muitakin laulukirjoja kuin virsikirjoja seurakunnan piikkiin, mutta 
siihen tarvittaisiin hallitukselta kirjallinen pyyntö. Samalla voisi pyytää kappeliin uutta 
kitaraa. 
 

13. Seuraavan kokouksen ajankohta 
Päätetään seuraavan kokouksen ajankohta Doodlessa. 
 

14.  Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 16.59. 

 
 
 
 
____________________________   _________________________ 
Sihteeri, Hanna Silvola    Puheenjohtaja, Alma Laukkanen 
 
 
 
 
____________________________   _________________________ 
Pöytäkirjantarkastaja, Maiju Tuomainen  Pöytäkirjantarkastaja, Maija Voutilainen 
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LIITE 1 

 
 


